

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: OFFTECHOLDING GROUP PLC Date: 31-12-2024 10:59:11 AM</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مجموعة أوفتك القابضة التاريخ: AM 10:59:11 2024-12-31</p>
<p>The Extraordinary General Assembly Meeting of OFFTECHOLDING GROUP PLC was held on 10:00 On 31-12-2024 at Zoom. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 83.47%.</p>	<p>عقدت الهيئة العامة لشركة مجموعة أوفتك القابضة بتاريخ 2024-12-31 على 10:00 اجتماعا غير عادي وذلك في زوم وبنسبة حضور 83.47%.</p>
<p>Subject: Decreasing the company's Capital</p>	<p>الموضوع: تخفيض رأس المال</p>
<p>The General Assembly approved the decrease of the company's capital from 31239728 to 12612543 through:</p>	<p>حيث وافقت الهيئة العامة على تخفيض رأسمال الشركة من 31239728 سهم/دينار إلى 12612543 سهم/دينار، وذلك عن طريق:</p>
<p>The Capital Decrease Method</p>	<p>طريقة تخفيض رأس المال</p>
<p>Other</p>	<p>أخرى</p>
<p>Decrease of the company's paid in capital against the reverse acquisition reserve of a total (18,627,185) Jordanian dinars making the company's capital (12,612,543) Jordanian dinars after decrease.</p>	<p>تخفيض رأسمال الشركة المصرح به والمكتتب الحالي بمقدار كامل رصيد احتياطي الاستحواذ العكسي في الشركة كما هو بتاريخ 2023/12/31 والبالغ (18,627,185) دينار أردني ليصبح رأسمال الشركة المصرح به والمكتتب بعد استكمال إجراءات التخفيض (12,612,543) سهم /دينار</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Fares Hakim</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Fares Hakim</p>